
                         

 

 

 

20220913 Styrelsemöte, protokoll 

 
Närv: Kerstin Bjarby, Agneta Lindberg, Urban Näsgårde, Ellen Arnesson Eva Jonsson, Gunilla 

Lööw Östning, Elsie Mas, Berit Widholm (adj) 

Frånv: Lisa Salmi. Stig Jakobsson (adj). 

 

 

A Formalia 

 

§1 Mötet öppnades 

 

§2 Föredragningslistan fastställdes. Tillägg till: §9 Övriga frågor: Sekreterarens roll, till §8                        

Utvecklingsarbete och föreningens aktiviteter: musikstund inför advent, luncher på Tegera arena, 

Edshult-lokal, fastställande av datum 2023. 

 

§3 Föregående mötesprotokoll godkändes. 

 

 

B Beslutsärenden 

 

 

C Lägesrapporter 

 

§4 Ekonomi, budget, medlemsfrågor 

 

     Ekonomi: Föreningen följer budget. P.g.a. prisökningen på varor och tjänster 

     kommer utgifter för varor och tjänster att vara högre än planerat.  Annonsering är en annan tung  

     post.                    

     Medlemsfrågor: Föreningen har f.n. 402 medlemmar. Förteckning över vänmedlemmar delades   

     ut. 

 

§5 Förbund och distrikt 

 

     Förbund: Förbundet har många bra kurser via s.k. webbinarium. Beslut: Föreningen deltar 

     inte i ”Digital kurs-privatekonomi”. Agneta deltar i ”Rekryteringstips”. 

     Distrikt: En redogörelse över genomförda sommaraktiviteter och ekonomiskt utfall har skickats  

     Till distriktet. 

 

§6 Verksamhetsgrupper: KPR, Patientråd, Trafik/BRÅ. 

 

     KPR: KPR kommer att ha möte den 19 september. Kerstin redogjorde för de punkter som SPF 

     kommer att ta upp vid mötet, bl.a. hur hemtjänsten fungerar. Rapport från mötet kommer att   

     finnas på kommunens hemsida. 

 

     Patientrådet: Chefen för vårdcentralen, Susanna Höglund, medverkar vid medlemsträffen i 

     oktober. 

     Trafik/BRÅ: En träff planeras under hösten. 

 



 

§7 Övriga grupper: Klubbvärdar, Programgrupp, Friskvårdsgrupp, Information, Hörsel/Läkemedel. 

     Valberedning 

 

     Programgrupp: Ett nytt program för hösten delas ut vid medlemsträffarna 

     En bokcirkel startar i samarbete med SV. Det finns plats för flera deltagare. Det finns även plats 

     för fler deltagare i Seniorklubben. Vi får se hur intresset för stickcaféet blir under hösten. Första                   

     träffen bara två deltagare. 

      

     Friskvårdsgruppen: Gruppen ansvarar för medlemsträff den 20/9. 

     Valberedning: Se planerad träff den 17/10. 

 

§8 Utvecklingsarbete och föreningens aktiviteter 

 

     Sommaraktiviteterna har varit lyckade. 

     Sensommarfesten med räkfest den 30/8 blev lyckad och har fått mycket positiv respons. 

     Att tänka på till 2023: 

• Vi kan köpa frysta räkor. 

• Caféorkestern var uppskattad. 

• Trångt att komma ut från långborden. 

• För mycket sås serverades (=1dl) 

• Ev. lite grönsaker 

• Tänk på rörelsepaus. 

• Fler sånger, ev. Quiz 

• Mera bröd på borden från början 

• Påminna om att skicka vidare vid borden 

• Öl blev över på en del bord och öl saknades på vissa bord 

    

   Beslut: Alla 80+/85+ i föreningen bjuds in under hösten. Eva pratar med Bosporen om   

   möjligheten att vara där och pris. Eva skickar ut dokument för synpunkter. 

   

   Beslut: Datum för styrelsemöten våren 2023: 10/1, 14/2, 14/3, 18/4, 23/5, 13/6. Eva bokar. 

   Datum för medlemsträffar våren 2023: 17/1, 21/2 årsmöte, 21/3, 25/4, 30/5, ev. juni. Gunilla 

   bokar Sveasalen. 

 

  Det är inte lämpligt att använda Edshult som möteslokal. 

  Till våren kan vi använda Tegera arena till Mat och prat. 

  En musikstund i kyrkan med fika planeras inför advent. Agneta kontaktar. 

 

          

D 

 
§9 Övriga frågor 

 

     Beslut: 

 Organisation och funktionärer till de olika posterna i diskuteras vid extra möte den 

17/10. kl 10.00. Här ingår bl.a. sekreteraruppgifter i styrelsen och klubbvärdar. 

Gemensam lunch. 

 Årsmötet i februari diskuteras vid styrelsemöte i november. 

• Styrelsemöten och ev. ändringar bokas i god tid. 

• Inget deltagande i SV kurs för kassörer 



 

§10 Nästa möte: plats, fika 

 

       Nästa möte den 11/10 i Sv kl. 10.00. 

 

 

§11 Sammanfattning dagens möte- Gunilla, annons- Gunilla, Eva, hemsida-Stig, Facebook, 

       anslagstavla-Urban 

 

E Mötet avslutas 

 

§12 Mötet avslutades 

 

 

 

 

 

 

Leksand den 13/9 2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Eva Jonsson, ordförande                                                     Gunilla Lööw Östning, sekreterare 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


